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Aan de heer Burgemeester, 
Freddy THIELEMANS 
Stadhuis 
Grote Markt 1 
1000 BRUSSEL 

    
 
 Brussel, december 2010 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
In een andere Belgische stad heeft de socialitische burgmeester de ongecontroleerde straatprostitutie 
aangepakt door de politiecodex aan te passen zodat hoerenlopers strafbaar gesteld kunnen worden. 
 
In een andere Belgische stad heeft diezelfde socialistische burgemeester onlangs beslist om de 
drugsoverlast op een bepaald plein aan te pakken door de politiecodex te wijzigingen zodat dealers 
gemakkelijker en harder geverbaliseerd kunnen worden. 
 
In Brussel niks van dat alles: de ongecontroleerde straatprostitutie breidt verder uit in een woonwijk en 
werkt als een magneet op ‘nevenactivteiten’ zoals het dealen van drugs. 
 
Dit zorgt onvermijdelijk voor overlast, en dat is een situatie die voor iedereen nadelig is – ook voor de 
straatprostituees. 
 
Prostitutie moet haar plaats hebben in de stad maar dat wil niet zeggen dat alles toegelaten moet 
worden. 
 
Cohabitatie van ongecontroleerde straatprostitutie in een woonwijk kan echter niet. Dat hebben de 
voorbije tien jaren nu wel bewezen. Wie het tegendeel beweert moet nu maar eens zeggen welke de 
voordelen  zijn van ongecontroleerde straatprostitutie in een residentiële wijk?  
 
Wij pleiten voor een gedoogzone voor straatprostitutie – daarmee bedoelen we niet een Villa Tinto 
want dat is voor raamprostitutie – op een plek waar geen bewonining is. Die zone zou dan eventueel 
ook voorzieningen kunnen huisvesten zoals een sociale en medische dienst. Ook Espace P 
bijvoorbeeld – als ze dat willen – zouden daar kantoor kunnen houden zodat ze niet meer kilometers 
verwijderd zijn van waar de prostitutie zich daadwerkelijk voordoet, zoals dat nu het geval is.  
 
Het is niet de opdracht van de buurtbewoners om – willens nillens - over het welzijn van de prostituees 
te waken. Wij willen een wijk die zich ten volle kan ontplooien en dat kan niet zolang het 
prostitutiemilieu en alles wat daar rondhangt de voetpaden blijft opeisen, 24u per dag en dat 7 dagen 
op 7.  
 
Burgemeester Thielemans, u weet dat een grote meerderheid van de bewoners van de Alhambrawijk 
niet langer van de ongecontroleerde straatprostitutie in hun wijk willen weten. Dat wil daarom niet 
zeggen dat ze tegen de straatprostitutees zijn, ze willen gewoon niet langer geconfronteerd worden 
met die uitzichtloze overlast die de gedwongen cohabitatie met de prostitutiewereld met zich 
meebrengt.  
 
Daarom vragen wij u het nog een keer: wend alstublieft de middelen aan die tot uw beschikking staan 
om de overlast aan te pakken zoals andere burgemeesters in andere Belgische steden dat doen. 
Enkel zo kan onze wijk echt verbeteren. 
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